
行政许可 (行政确认 )申请材料真实性保证声明

Statement of Guarantee on the Authenticity of the Information Submitted

1.申请材料真实性的保证声明应由申请人 (申 办企业由法定代表人)签署生效。委托
代表人签署的,应 出具由申请人签署的有效委托书。
The signamre must be done by Ⅱ mself (or herselD.In the case of signature made by

thc agent the written certifIcate ofauthorization must be provided,

2.本表由江苏省食品药品监督管理局制定。
This formatis cstabⅡ shed by Jiangsu Food and1Drug AdΠ 1inistration,

申请事项
Topics to be appⅡed 癖̌

申请人
appⅡ cant

企业名称㈤ 姓名)南托 硒 瞠 砷
Name:

身 份 证 号 :

ID number:

(如属于企业申请划
pIease fIll 

“
/” 。 )

" / " o In the case of enterprise application,

承诺事项
GuaraⅡ tee

我 (们 )保证 :
We(personaⅡ ty or the enterprise)guarantee:

1、 本申请遵守国家法律法规规章和有关规定。

The applicatioⅡ  is coⅡ ducted in accordance with the Ⅱational law and reguIations in

iⅡ volved。

2、 所有资料真实有效,有据可查。
AIl the informatioⅡ subΠlitted in‘ his applicatioⅡ is authen‘ic and derived fro△ n the reliabIe

source。

3、 申请资料的纸质版与电子版完全一致。

The eIectroⅡ ic aⅡ d paper versioⅡ  of application should be identical。

4、 如有虚假,愿意承担相应的法律责任。
Bear the responsibili饣 for aII the falsehood of the information submitted aⅡ d wilI assume

aIl the lawfu11iauIity.

掠 \蒿 扌骒 :氍 e男黠 缶 而 丽
(企业盖章 )

(the seal ofthe

日期

Date:


